



REFERAT  
af bestyrelsesmødet  
i  
ØRNEHØJ GOLFklub  
mandag den 3. april 2017.

Tilstede ved bestyrelsesmødet var, Tommy Breck, Jørgen Christiansen, Mette Prip, Lars Skovsgaard, Claus Brynaa, Morten Bech, Dennis Christensen og Lisa Bergmos.

Tommy Breck startede med at byde velkommen til Dennis Christensen, som blev valgt på generalforsamlingen som suppleant.

**1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde**

Referatet fra bestyrelsesmøde den 13. marts 2017 blev godkendt og underskrevet.

**2. Erindringsliste**

Punkt 1: Vedtægtsændring.

Punkt 2: mål er at invitere et par sponsorer ud at spille for at skabe en nærmere og bedre kontakt til sponsorerne. Sponsorudvalget skal finde datoer herfor samt arrangere hvilke der fra bestyrelsen skal deltage og hvilke sponsorer der kan de pågældende tider.

Punkt 1,2: bliver stående.

Nyt Punkt 3: Båltaler til Sct. Hans.

**3. Formanden har ordet.**

Bestyrelsen gennemgik punkterne fra generalforsamlingen den 28. marts 2017, og var enige om at det var rigtigt godt at have en god ordfører i Stephan Muurholm.

Med hensyn til debatten vedrørende banen, så tages det op i udvalget omkring bedre kommunikation og sammensætning af baneudvalg.

Med hensyn til Regionsgolf så behandlede bestyrelsen igen forslaget fra generalforsamlingen.

Begrundelsen for at fastholde adskillelsen er, at det er klubbens vision at få flest mulige ud at spille. Samtidig med at give flere mulighed for at spille fremmede baner. Bestyrelsen er enig om, at på nuværende tidspunkt så er klubben en breddeklub og ikke en eliteklub.

Samarbejdet med Rasmus Lange er ophørt, Rasmus Lange fungerer ikke længere som træner i klubben. Dette meddeles medlemmerne i et nyhedsbrev. Der arbejdes på at finde en ny træner til klubben, indtil dette er på plads varetager Mikkel Bergmos trænerfunktionen.

Laurits Brandt Andersen fratræder stillingen som direktør for Sydbank Aalborg. Sydbank holder den 28. april afskedsreception for Laurits Brandt Andersen.



Jørgen Christiansen arbejder på at få båltalet til Sct. Hans.

Der var forslag om at der blev standerhejsning den dag som klubben holder arbejdsdag.

#### 4. Økonomi, budget og medlemstal

Månedssregnskabet for marts måned er ikke færdigt pga. at bestyrelsesmødet er fremrykket til i dag.

#### 5. Nyt fra sekretariatet.

Der er enkelte ledige pladser på de 3 hold der er oprettet til start i maj.

Baneservice teamet fra sidste år er i gang med at vende tilbage med datoer hvor de kan tage en vagt. Såfremt der kommer til at mangle frivillige, vil der blive søgt efter nye hjælpere til baneservice.

Hullerne 10-18 hedder pr. 1. april NetIP sløjfen. Hullerne 19-27 hedder pr. 1. april Lundegårde sløjfen.

#### 6. Information fra udvalgene v/udvalgsformanden.

Hus-og byggeudvalget v/Morten Bech: Kloakkerne er nu blevet udbedret. Der er nu lavet en ny tegning på ombygningen af kontor/greenfeeområde. Forslaget blev gennemgået og blev godkendt og der arbejdes derfor videre med det nye forslag.

Sponsorudvalget v/Lars Skovsgaard: Der er kommet skilte m.v. til NetIP sløjfen og skiltet ved hul 10 er nu opsat.

Der er tegnet 10 hold til Klubbens Company Dag.

Eliten ønsker at få lov til at tegne sponsorer til eliten. Her har sponsorudvalget besluttet at de sponsorpakker eliten har lavet, skal indgå i klubbens sponsorkoncept. Inden eliten tager kontakt til eventuelle sponsorer, skal dette godkendes af udvalget. Beslutningen er at kontrakterne og pengene i første omgang går ind i klubkassen og efterfølgende gives til eliten.

Regel-og handicap v/Kim Johansen: Der er nu, bortset fra en dato, sat tider på hvornår de nye prøvemedlemmer skal til regelundervisning. Der skal sendes link til prøvemedlemmerne med link til Brian Oswald til regelskole. DGU har også lavet en online regelskole, men her finder udvalget at Brian Oswalds regelskole er bedst egnet.

Regel – og handicapudvalget vil lave en banegennemgang og gennemgå evt. ændringer med baneudvalget.

Turneringsudvalget v/Mette Prip: Holdene til regionsgolf er nu stort set på plads. Der mangler lige en holdleder til D-holdet.

OBH – åbningsmatch den 9. april her er der kun 60 deltagere til start. OBH- har sponsoreret præmierne.



Baneudvalget v/Claus Brynaa: Trods der kun var 60 der deltog i klubbens arbejdsdag blev der færdiggjort mange af de planlagte projekter. Eliten som havde planlagt træningslejr i weekenden valgte at bruge fredag eftermiddag med at klargøre driving range.

Greenkeeperne klør på med at få banen i stand. Greens bliver topdressed når vejr og vind tillader. Der er angreb af sneskimmel på greens. En af årsagerne er, at der ikke bliver sprøjtet med pesticidmidler, idet vi ikke må sprøjte for kommunen og derfor heller ikke gør det.

#### 7. Eventuelt.

Kim Johansen er ved at undersøge muligheden for en rum opdeling af skraldespandene. Hyggeudvalget vil gerne have hjælp af malerteamet til at male væggene i klublokalet. Lisa tager kontrakt til malerteamet.

#### 8. Næste møde.

**Mandag den 8. maj 2017 kl. 17.15.**

Som referent  
Lisa Bergmos